
Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte den 1 maj år 2011. 

Närvarande: Gert Åkerman, Rasmus Myklebust, Åke Lindén, Roger Andersson,  André Nilsson 
, Björn Johansson . 
Adjungerad: Mats Sjödin 
Inbjuden: Göran Malmsten 
 
§1 Mötets öppnande 
 Ordförande öppnande mötet kl: 17.00 och förklarade mötet för öppnat. 
 
§2 Val av sekreterare 
 Roger valdes som sekreterare 
 
§3 Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes 
 
§4 Godkännande av föregående protokoll 
 Föregående styrelsemötesprotokoll 2010-12-12 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§5 Ekonomisk redogörelse 
 Styrelsen fick en redogörelse av skolschackprojektet. 
 Hur många klubbar som har startas och hur mycket som har gjorts inom projektet. 

Det beslutades att innan projektet del/slut redovisas så skall den sändas ut på remiss 
till styrelsen via mail.  
Åke och Rasmus går igenom redovisningen av länsfinalen av schackfyran senast den 8 
maj. 
Västerås SK återkommer med ny räkning gällande Mats då den inlämnade ej var 
fullständig komplett. 
Det ser ut som att även detta år blir ett förlustår gällande resultat. 
Krafttag och nya idéer behövs om vi skall kunna vända denna trend! 

 
§6 Arboga Schackfyrans Allians ansökan om bidrag. 

Efter mycket samtal fram och tillbaka så togs beslutet att bordlägga frågan till 
styrelsemötet i augusti. 

 
§7 Verksamhetsberättelse 
 Genomgång av underlag till verksamhetsberättelsen till vår kongress den 7/6-11. 
 
§8 Redovisning av länslaget 
 Ingen verksamhet under perioden 
 
§9 Redovisning av tävlingskommittén 

Har löpt på som vanligt under året, en viss ökning av deltagarantalet har kunnat ses på 
de sista tävlingarna för verksamhetsåret. Frågan kom upp om man skall få köra en U-
schacktävling utan eller med väldigt få egna deltagare, varför flytta hela tävlingen 
utanför Västerås om ändå bara det kommer deltagare från Västerås och Virsbo. 
Frågan om startavgifters vara eller inte vara kom också upp på bordet. 
Det beslutades att kommittén själv äger dessa frågor och får ta beslut i frågorna. 

 
 
 



§10 Redovisning av senior kommittén 
Vår distriktsserie har körts som vanligt och har funkat bra, skulle vara bra om det 
kunde vara med fler lag. 
 

§11 Redovisning av schackfyran kommittén 
Man kan notera en kraftig ökning av verksamheten. Länsfinalen flöt på bra, beröm från 
alla inblandade. 

 
§12 Redovisning av utbildningskommittén 

Kommittén körde ett sportlovsläger i Surahammar för ca 20 barn samt ledare och 
föräldrar. 

 
§13 Övriga frågor 

Åke tog upp frågan om ”Guldkungarna”, informerade om att det nu bara finns 1 kung 
kvar att lämna ut. Skall vi köpa in nya eller?  Beslut togs att bordlägga frågan till nästa 
styrelsemöte i augusti. Det bestämdes att vår egen kongress hålls den 7 jun kl: 18.00i i 
Västerås SK klubblokal. 

 
§14 Mötets avslutande och beslut om nytt möte. 
 Det bestämdes att nästa styrelsemöte hålls den 14 augusti i Västerås SK klubblokal 

kl: 17.00 och sedan förklarade ordförande mötet för avslutat. Ordförande kallar till 
mötet. 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………………………………………….. 
Vid Pennan    Ordförande 
Roger Andersson   Gert Åkerman 

  
 
 
  
  
 


